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Replaceability of defective LED sources and defective LED drivers

Please check for pictogram 1 or 2 on the luminaire, on the packaging or on the mounting  instruction. 
It indicates that ONLY qualified persons can replace defective LED sources or LED drivers!

Please, cut the power to the luminaire before you open it!

Always replace the defective LED source by the identical type!
Otherwise the lumen, max temperature,etc... can be different and the driver could not be compatible! 

In case of a defective LED driver, always replace the defective LED driver by the identical type.
If the identical type is not available, please measure the voltage and current on another identical fitting.
Check that the new driver can operate at this voltage and current!

Always check the proper functioning of the fitting during at least 20min before re-installing it!

Remplacement des sources LED défectueuses et des drivers LED défectueux

Veuillez vérifier le pictogramme 1 ou 2 sur le luminaire, sur l'emballage ou sur la notice de montage.
Il indique que SEULE des personnes qualifiées peuvent remplacer les sources LED ou les drivers LED !

S'il vous plaît, coupez l'alimentation du luminaire avant de l'ouvrir !

Remplacez toujours la source LED défectueuse par le même type !
Sinon le lumen, la température max, etc... peuvent être différents et le driver pourrait ne pas être compatible !

En cas de driver LED défectueux, remplacez toujours le driver LED défectueux par un type identique.
Si le type identique n'est pas disponible, mesurez la tension et le courant sur un autre raccord identique.
Vérifiez si le nouveau driver LED peut fonctionner à cette tension et à ce courant !

Veuillez vérifier le bon fonctionnement du raccord pendant au moins 20 minutes avant de le réinstaller !


